
BESLUITENLIJST VAN DE VERGADERING VAN DE COMMISSIE GRONDGEBIED,
GEHOUDEN OP DINSDAG 22 JUNI 2021, 19.30 UUR, DIGITAAL VIA MS TEAMS (live
uitgezonden via notubiz)

Aanwezig: commissieleden de heren Remco de Boer (D66), Stavros Barzas (VVD), Albert Brasser
(SGP), Erno Hartsuiker (CDA),  Adriaan Huisman (SGP), Jan de Kok (CDA), Arco Strop (CDA),
Ramon Pardo (D66), Bart-Jan Poirot (ChristenUnie), Teus Stam (ChristenUnie), Harrold van Vliet
(SGP), Orhan Yilmaz (PvdA),  René Zonnebeld (PvdA) en mevrouw Mieke van 't Verlaat (VVD). 
Portefeuillehouder: wethouder de heer J. (Arjan) Kraijo. 

Griffier: mevrouw A.M. (Anneke) Bode-Huizer. 
Voorzitter: de heer J.C. (Jaco) Brand.

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering en heet allen welkom, ook publiek en
ondersteuning die meekijken.

Remco de Boer vraagt of de agendapunten 5 en 6 apart behandeld worden of
tegelijkertijd. Hierover zijn geen bijzondere afspraken gemaakt, dus de punten
worden los van elkaar behandeld. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2 Vaststellen besluitenlijsten commissie Grondgebied 13 april 2021 en 18 mei 2021
Besluit
De besluitenlijsten van 13 april 2021 en 18 mei 2021 worden ongewijzigd
vastgesteld. 

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 

Bespreekstukken

4 Raadsvoorstel Opgang Nedersassen
Besluit
De commissie bespreekt dit raadsvoorstel. 
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Erno Hartsuiker geeft aan dat hij dit nog mee terug wil nemen naar de fractie. 
Ook Stavros Barzas wil dit nog in de fractie bespreken. 
De voorzitter concludeert dat het stuk dan als bespreekstuk wordt doorgeleid naar
de raadsvergadering van 29 juni 2021. 

5 Raadsvoorstel Vaststellen Regionale Energiestrategie 1.0
Besluit
De commissie bespreekt dit voorstel in eerste termijn. 
Om 20.18 uur schorst de voorzitter de vergadering gedurende 1 minuut, waarna de
bespreking in eerste termijn wordt voortgezet. 
Vervolgens gaat wethouder Kraijo in op de gemaakte opmerkingen en beantwoordt
de vragen.  In 2e termijn volgen nog enkele vragen en opmerkingen die ook door de
wethouder worden beantwoord. 
Tot slot concludeert de voorzitter dat de commissie adviseert om het voorstel als
hamerstuk door te geleiden naar de raadsvergadering van 29 juni 2021. 

6 Raadsvoorstel Transitievisie Warmte Alblasserdam 2021
Besluit
Bij dit raadsvoorstel heeft zich een inspreekster gemeld. De voorzitter geeft haar het
woord. 
Mevrouw Petra Kapteijn vertelt welk effect electromagnetische straling heeft op haar
gezondheid en vraagt de commissieleden dit in het achterhoofd te houden bij de
verdere ontwikkelingen van de Transitievisie Warmte. 
De voorzitter bedankt mevrouw Kapteijn voor haar bijdrage. Hierna volgt
commissiebehandeling van dit voorstel. 
Wethouder Kraijo beantwoordt de vragen en gaat in op de opmerkingen. 
Vanuit de commissie wordt gevraagd om vooral de participatie en communicatie
met en naar inwoners in het oog te houden. 
De voorzitter concludeert tot slot dat de commissie adviseert om het voorstel als
hamerstuk door te geleiden naar de raadsvergadering van 29 juni 2021. 

7 Raadsvoorstel Vaststellen Speelruimtebeleidsplan
Besluit
Complimenten vanuit de commissie tijdens de behandeling van dit raadsvoorstel.
Erno Hartsuiker geeft mee dat wellicht ook gebruik gemaakt kan worden van
schoolpleinen - zoals dat bij De Twijn ook gebeurt. Stavros Barzas oppert de
mogelijkheid van sponsoring van speeltoestellen door bedrijven.  Harrold van Vliet
vraagt naar gedachten en beleid omtrent overlast cq veiligheid rond de JOP's. 
Wethouder Kraijo gaat in op de gemaakte opmerkingen en beantwoordt gestelde
vragen. In het vervolgtraject zal de vermelding van evt. sponsoren op
speeltoestellen aandacht krijgen. Verder zegt hij de heer Van Vliet toe dat het
antwoord op diens vraag later volgt. 
De voorzitter concludeert tot slot dat de commissie adviseert dit voorstel als
hamerstuk door te geleiden naar de raadsvergadering van 29 juni 2021. 
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8 Raadsinformatiebrief Vooroverleg West Kinderdijk 375 - Biggelmee
Besluit
De voorzitter vertelt dat er zich twee insprekers gemeld hebben. Hij geeft eerst
mevrouw Rianne Cornelisse het woord en vervolgens de heer Peter Schout. Beide
insprekers zijn buurtbewoners van West Kinderdijk 375. Ze spreken hun zorgen uit -
met name t.a.v. de historische lintbebouwing, het Natura2000-gebied, de nieuwe
uitrit en het parkeren op de dijk ter plekke. 
De voorzitter dankt hen voor de gegeven kanttekeningen en beschouwingen. 
Hierna behandelt de commissie het onderwerp in eerste termijn. 
Wethouder Kraijo reageert op de opmerkingen uit de commissie en insprekers.
De commissie geeft ook in tweede termijn aan vast te houden aan de kaders zoals
die in 2018 in de raad aan de orde zijn geweest. 
De voorzitter geeft de insprekers nog de mogelijkheid kort te reageren op het
besprokene in de commissie. 
Mevrouw Cornelisse vraagt naar de vijf parkeerplekken voor Biggelmee. Er wordt
beaamd dat deze voor alle bewoners langs de dijk zijn. 
Wethouder Kraijo reageert in tweede termijn dat duidelijk is hoe de raad er
(unaniem) over denkt en neemt dit mee richting de ontwikkelaar. 
De voorzitter concludeert tot slot dat deze raadsinformatiebrief als ingekomen stuk
wordt doorgeleid naar de raadsvergadering van 29 juni 2021.

9 Raadsinformatiebrief Ontwerpbestemmingsplan en ontwerp besluit hogere
grenswaarden geluid Oost-Kinderdijk nabij 9

Besluit
Er hebben zich twee insprekers gemeld om in te spreken over dit stuk. 
De voorzitter geeft eerst mevrouw Nel de Vries het woord. Zij pleit namens de
Groene Long voor het behoud van de bestaande beplanting en laat vervolgens
foto's zien van de gesnoeide bomen. Ze vraagt de commissie om voor de
ecologische verbindingszone een second opinion te doen. 
De voorzitter dankt mevrouw De Vries voor haar bijdrage en geeft de heer Marius
van Horssen het woord. Hij geeft aan dat hij de suggestieve beeldvorming in de
media wil weerleggen. Ook gaat hij in op de ingediende zienswijzen en vertelt welke
compenserende maatregelen hij al heeft genomen. De voorzitter dankt de inspreker
voor zijn bijdrage. 
Hierna bespreekt de commissie de raadsinformatiebrief in eerste termijn. Arco Strop
is benieuwd hoe dit plan in de Erfgoedcommissie is besproken.
Wethouder Kraijo reageert in eerste termijn. Op verzoek van wethouder Kraijo geeft
de voorzitter het woord aan de heer Lakerveld, lid van de Erfgoedcommissie. De
heer Lakerveld licht toe hoe de Erfgoedcommissie dit plan heeft besproken /
afgewogen. 
Arco Strop stelt voor om een keer met de Erfgoedcommissie in gesprek gaan om te
bespreken hoe de die commissie de kaders toepast. Dit wordt via het presidium
ingepland. 
De voorzitter geeft in tweede termijn de insprekers het woord om kort te reageren
op het besprokene in de commissie. Nadat mevrouw De Vries en de heer Van
Horssen hiervan gebruik maken, volgt commissiebehandeling in 2e termijn.  
De wethouder zegt toe dat er een integraal stuk komt over de plannen langs de dijk
voordat deze plannen in de raad ter vaststelling worden aangeboden. 
De voorzitter concludeert dat deze raadsinformatiebrief als ingekomen stuk wordt
doorgeleid naar de raadsvergadering van 29 juni 2021. 
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Ingekomen stukken

10 Raadsinformatiebrief Voortgangsrapportage Zuidelijk Havengebied - mei  2021
Besluit
Harrold van Vliet vraagt naar de communicatie door de gemeente richting de
bewoners. 
Wethouder Kraijo zegt dat de eerste lijn van communicatie richting bewoners en
ondernemers vanuit het consortium plaatsvindt.
De raadsinformatiebrief wordt als ingekomen stuk doorgeleid naar de
raadsvergadering van 29 juni 2021. 

11 Raadsinformatiebrief Experiment loting binnen de woonruimteverdeling
Besluit
Stavros Barzas stelt een vraag over de loting onder woningzoekenden. 
Wethouder Kraijo beantwoordt de vraag. 
De raadsinformatiebrief wordt als ingekomen stuk doorgeleid naar de
raadsvergadering van 29 juni 2021. 

12 Raadsinformatiebrief Jaarverslag OZHZ 2020
Besluit
De raadsinformatiebrief wordt zonder bespreking doorgeleid als ingekomen stuk
naar de raadsvergadering van 29 juni 2021. 

13 Raadsinformatiebrief te nemen besluiten voor inwerkingtreding Omgevingswet
Besluit
Ramon Pardo vraagt naar het participatietraject dat inmiddels is gestart. 
Wethouder Kraijo beantwoordt de vraag. 
De raadsinformatiebrief wordt als ingekomen stuk doorgeleid naar de
raadsvergadering van 29 juni 2021. 

14 Raadsinformatiebrief 5de generatie mobiele communicatie (5G)- wordt nog
aangevuld met een memo waarin de vragen van insprekers worden beantwoord

Besluit
Er hebben zich twee insprekers gemeld bij dit agendapunt. De voorzitter geeft
achtereenvolgens Petra Kapteijn en Paula Rijneveld het woord. Zij vertellen met
welke gezondheidsproblemen zij te maken krijgen indien ze dicht bij zendmasten
wonen. Ook stellen zij vragen t.a.v. het te voeren beleid op zendmasten.  
De voorzitter stelt voor om deze raadsinformatiebrief terug te nemen. Arco Strop
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vult aan om bijv. via een memo de vragen van de insprekers te beantwoorden en
dat memo dan toe te voegen aan dit stuk ter behandeling in september. De
commissie stemt daarmee in. 
De raadsinformatiebrief wordt mee terug genomen naar het presidium. 

Sluiting

15 Rondvraag
Besluit
Harrold van Vliet had twee vragen, maar zal deze - gelet op het tijdstip - schriftelijk
aanleveren bij de griffie. Dan ziet hij de antwoorden graag tegemoet. 

Remco de Boer vraagt - naar aanleiding van berichten in de media - naar de stand
van zaken / planning van de sloop van de Mercon hallen. 
Wethouder Kraijo beantwoordt de vraag en zegt dat de berichten onjuist zijn.

Vervolgens vraagt Remco de Boer naar de stand van zaken rond het transferium en
specifiek naar de communicatie met de bewoners Ruigenhil. 
Wethouder Kraijo gaat in op de vraag. 

16 Sluiting
Besluit
De voorzitter dankt allen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 23.17 uur. 
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